

Holoubek Gustaw (1923-2008)

Artykuły - Wywiady

Artykuły – Wywiady z lat 1966-2014

1966

Żmudzka, Elżbieta. Rozmowa sentymentalna z Gustawem Holoubkiem.
- **Zwierciadło, 19.06.1966.**

Zagórski, Jerzy. Cztery postacie : Jacek Woszczerowicz, Władysław Krasnowiecki, Gustaw Holoubek, Aleksander Sewruk.
- **Kurier Polski – 10.08.1966.**

Sześćdziesiąt ról Gustawa Holoubka : rozmawiamy z laureatem Nagrody Państwowej [rozmawiała WOY]. - **Express Wieczorny, 30/31. 08. 1966.**

1978

Filler, Witold. Aktor współczesny : Gustaw Holoubek.
- **Trybuna Ludu, 27.07.1978.**

Henkel, Barbara. Dawać a nie – brać : [rozmowa z Gustawem Holoubkiem].
- **Sztandar Młodych, 22.08.1978.**

1980

Dipont, Małgorzata. Gustaw Holoubek : dobrze spełnić obowiązek ; mówi kandydat na posła do Sejmu PRL : Z rekomendacji Frontu Jedności Narodu.
- **Życie Warszawy, 15/16.03.1980.**

1987

Domański, Dariusz. Teatr jest moim drugim domem : rozmowa z Gustawem Holoubkiem. - **Życie Literackie, 4.01.1987.**

1988

Stankiewicz-Podhorecka, Temida. Trudno o dystans : rozmowa z Gustawem Holoubkiem. - **Kultura i Życie**, 31.03.1989.

1990

Lis, Andrzej. Mag zbiorowej wyobraźni : artyści teatru : Gustaw Holoubek. - **Trybuna Ludu**, 17-18.02.1990.

1991

Chynowski, Paweł. Smutek teatru : Gustaw Holoubek. - **Kultura i Życie**, 13/14.07.1991.

1992

Gość Starego Teatru : [Gustaw Holoubek]. - **Dziennik Polski**, 17.02.1992.

Spowiedź na scenie : Gustaw Holoubek gościem Jerzego Jarockiego. - **Czas Krakowski**, 17.02.1992.

Majcherek, Janusz. Holoubek : rozmowa. - **Gazeta Wyborcza**, 20.03.1992.

Spojrzenie sceptyczne, ironiczne : z Gustawem Holoubkiem : rozmawia Janusz R. Kowalczyk. - **Rzeczpospolita**, 21/22 marca 1992.

Jubilat na co dzień : czyli Magdalena Zawadzka o Gustawie Holoubku. - **Kurier Polski**, 21/23.03.1992.

Stankiewicz-Podhorecka, Temida. Holoubek jubilatem. - **Życie Warszawy**, 21-22.03.1992.

Mazepa czyli jubileusz Holoubka. - **Gazeta Wyborcza**, 23.03.1992.

Jubileusz Holoubka. - **Dziennik Polski**, 23.03.1992.

Stępień, Joanna. We własnym imieniu : rozmowa z Gustawem Holoubkiem. - **Kultura i Życie**, 28/29.03.1992.

Marianowicz, Antoni. Pokłosie jubileuszu. - **Życie Warszawy**, 31.03.1992.

Kydryński, Juliusz. Holoubek. - **Dziennik Polski**, 3.04.1992.

Bodnar, Izabella. Ulubieniec Ducha Świętego : Gustaw Holoubek : „Nie wierzę w upadek teatru...”. - **Gazeta Krakowska, 10.04.1992.**

Cybulski, Władysław. Lord marnotrawny : jeśli znacie Gustawa Holoubka z kina, bądź telewizji – to go mało znacie! : gwiazdopodobny polski (5). - **Dziennik Polski, 6.11.1992.**

Artystów proszę na scenę. - **Życie Warszawy, 24.11.1992.**

Stankiewicz-Podhorecka, Temida. Remedium na kryzys : rozmowa z Gustawem Holoubkiem – aktorem, reżyserem, pedagogiem. - **Życie Warszawy. – 28.12.1992.**

1993

Wróblewski, Janusz. Gustaw Holoubek : aktor. - **Życie Warszawy. – 20.01.1993.**

Teatr wolny, ale biedny. - **Gazeta Krakowska, 27/28.03.1993.**

Cichy, Michał. Poezja potrzebna od zaraz : rozmowa z Gustawem Holoubkiem. - **Gazeta Wyborcza, 21.04.1993.**

Kuklińska-Cieślak, Monika. Z Holoubkiem do poduszki : rozmowa. - **Super Express, 21.04.1993.**

Gustaw i Konrad : 70-lecie Gustawa Holoubka. - **Rzeczpospolita, 22.04.1993.**

Domański, Dariusz. Jubilat : Gustaw Holoubek. - **Czas Krakowski, 27.04.1993.**

Terlecka, Małgorzata. Antrakt : ci półsenni aktorzy, ten półmartwy teatr... - **Polityka, 1.05.1993.**

Wspaniali razy 15 : Holoubek. - **Business Forum (Warszawa), 19.05.1993.**

Lubertowicz-Sztorc, Anna. Mistrz i Magdalena. - **Czas Krakowski, 28.05.1993.**

Gustaw Holoubek : zbliżenia. – **Rzeczpospolita, 10.12.1993.**

Domański, Dariusz. Co jadano na Zwierzyńcu – mówi Gustaw Holoubek.
- **Czas Krakowski, 11-12.12.1993.**

1994

Przy stoliku w czytelniku. - **Gazeta Krakowska, 7.01.1994.**

Komorowski, Piotr. Gustaw Holoubek porównuje sport i aktorstwo.
- **Życie Warszawy, 16.02.1994.**

Gustaw Holoubek : aktor. – **Pani, 03.1996.**

Koniarz, Grzegorz. Popisy mistrzowskie. – **Rzeczpospolita, 8.04.1994.**

Teraz Holoubek? - **Gazeta Wyborcza, 11.04.1994.**

Srebrne jabłko dla Magdy Zawadzkiej i Gustawa Holoubka.
- **Życie Warszawy, 29.06.1994.**

Gronkiewicz, Ewa. Srebrne jabłka rozdane. - **Dziennik Bałtycki, 8.07.1994.**

Kowalczyk, Janusz R. Inteligent czasu przemian.
- **Rzeczpospolita, 9-10.07.1994.**

Talent na odpowiednim poziomie. – **Rzeczpospolita, 17.12.1994.**

1995

Śmiech zza kulis. – **Uroda, 8.08.1995.**

Holoubek, Gustaw. Wokół Teatru Narodowego.
- **Teatr, 5.05.1995.**

Stradowski, Jan C. Gustawa Holoubka walka o słowo.
- **Gazeta Wyborcza (Gazeta Łódzka), 5.05.1995.**

Majda, Monika, Adam Kozuchowski. Tradycja kontra nowoczesność :
rozmowa. - **Dziennik Łódzki, 8.09.1995.**

Trzemżański, Jacek. Wszyscy się przedrzeźniają : rozmowa.
- **Express Wieczorny, 13.10.1995.**

Wieczór trzech króli. - **Express Wieczorny, 20.10.1995.**

Kot, Anna. Dżungla komedianatów : rozmowa.

- **Gazeta Poznańska, 22.12.1995.**

1996

Kozioł, Andrzej. Tępi i wrażliwi : rozmowa. - **Dziennik Polski, 19.01.1996.**

Gierat-Bieroń, Bożena. W polskiej sztuce, czyli nigdzie.

- **Czas Krakowski, 1/7.02.1996.**

Urodzinowy tort. - **Gazeta Wyborcza (Gazeta w Krakowie), 22.02.1996.**

Pilch, Jerzy. Ptak złany deszczem. - **Tygodnik Powszechny, 3.03.1996.**

Tępię emocję zastępczą : Gustaw Holoubek na 50-leciu PWST w Krakowie.

- **Rzeczpospolita, 13.03.1996.**

Najważniejsze jest słowo : 50 lat krakowskiej PWST.

- **Gazeta Krakowska, 13.03.1996.**

Skrobała, Czesław A. Nawet w polityce doszedłbym do jakichś rezultatów.

- **Dziennik Polski, 23.04.1996.**

Holoubek nie lubi Freuda.

- **Gazeta Krakowska (Gazeta Krakowska), 16-17.03.1996.**

Tomzińska, Beata. Gustaw Holoubek : jesteśmy w służbie literatury.

- **Echo Krakowa, 18.03.1996.**

Ziemianin, Maria, Baran, Józef. Znani i nieznani : w anegdocie Tadeusz Kwiatkowskiego. - **Gazeta Krakowska, 5.04.1996.**

Pięćdziesięciu na pięćdziesięciolecie.- **Twój Styl, 09.1996.**

Holoubek był bokserem! - **Echo Dnia, 20.12.1996.**

1997

Nyczek, Tadeusz. Dlaczego Holoubek nie śpiewa.

- **Gazeta Wrocławska, 5.03.2014.**

Domaniewski, Jan. Dom wariatów : życie rodzinne Polaków na scenie Teatru Ateneum. - **Super Express, 20.03.1997.**

Łuka, Wiesław. Niech się wszyscy za łby wodzą, a ja się dziwuję : rozmowa. - **Prawo i Życie, 29.03.1997.**

Holoubek recenzuje. - **Trybuna Śląska, 5/6.04.1997.**

Teatr – moja namiętność : rozmowa. – **Gospodyni, 27.04.1997.**

Wypych, Tomasz. Kreujemy własne światy.
- **Gazeta Wyborcza (Gazeta Łódzka), 2-4.05.1997.**

Wiktor, Mariola. Aktor jako rekwizyt.
- **Dziennik Łódzki, 7.05.1997.**

Cieślak, Jacek. Potrzebne jest szaleństwo.
- **Rzeczpospolita, 31.05/1.06.1997.**

Jaworska, Hanna. Nie muszę niczego udawać.
- **Dziennik Łódzki, 17.11.1997.**

Kondrat, Ilona. Mag : rozmowa z Gustawem Holoubkiem.
- **Uroda, 12.1997.**

Matuszewska, Małgorzata. Ludzkie życzenia : Księga wielkich życzeń.
- **Gazeta Wyborcza (Gazeta Dolnośląska), 5.12.1997.**

Benefis Gustawa Holoubka. – **Rzeczpospolita, 11.12.1997.**

Aktorstwo czyli optymizm : Gustawa Holoubka 50 lat na scenie.
- **Trybuna, 12.12.1997.**

Cieślak, Jacek. Tajemnice teatralnej garderoby.
- **Rzeczpospolita, 13/14.12.1997.**

Od improwizacji do improwizacji : Dziś Holoubek obchodzi 50-lecie pracy artystycznej. - **Życie Warszawy, 13/14.12.1997.**

Kott, Jan. Złote gody Gustawa z teatrem. - **Gazeta Wyborcza, 13/14.12.1997.**

Konwicki, Tadeusz. Pogawędka jubileuszowa.
- **Gazeta Wyborcza**. – 13/14.12.1997.

Pogawędka jubileuszowa. - **Gazeta Wyborcza**, 13/14.12.1997.

Pawłowski, Roman. Przed lustrem teatru. - **Gazeta Wyborcza**, 15.12.1997.

Będę grał, póki będę w formie. - **Super Express**, 15.12.1997.

Cieślak, Jacek. Aktorska szarża. – **Rzeczpospolita**, 15.12.1997.

Śmierć i dziewczynka. - **Express Wieczorny**, 18.12.1997.

Księga wielkich życzeń. - **Gazeta Wyborcza (Gazeta Stołeczna)**, 19.12.1997.

Sobolewski, Tadeusz. Cukierek z zaświatów. **Gazeta Wyborcza**, 19.12.1997.

Łucka, Alicja. Teatr będzie zawsze : rozmowa.
-**Dziennik Łódzki**, 13/14.12.1997.

Gustaw Holoubek : jest świetnym mężem, ale żona nie może darować mu jednego. - **Życie na Gorąco**, 30.12.1997.

„Nie muszę niczego udawać”. - **Nowa Trybuna Opolska**, 31.12.1997.

1998

Zaradniak, Marek. Aktor – eksponat publiczny.
- **Dziennik Zachodni**, 2.01.1998.

Zaradniak, Marek. Grałbym w brydża. - **Gazeta Poznańska**, 2.01.1998.

Jubileusz Gustawa Holoubka. - **Tygodnik Powszechny**, 4.01.1998.

We władzy męża. - **Echo Dnia**, 10/11.01.1998.

Holoubek, artysta pojedynczy. - **Kobieta i Życie**, 17.01.1998.

Złoty jubileusz. - **Kobieta i Styl**, Styczeń, 1998.

Leśniewski, Andrzej. Mam słabość do lenistwa : rozmowa z Gustawem Holoubkiem. - **Ilustrowany Kurier Polski, 11.02.1998.**

Holoubek z Jej Wysokością. - **Gazeta Olsztyńska, 27.02/1.03.1998.**

Leśniewski, Andrzej. „Nie myślę o emeryturze” : rozmowa.
- **Gazeta Współczesna, 20/22.03.1998.**

Stasiński, Piotr. Byłem Konradem. - **Gazeta Wyborcza, 4/5.04.1998.**

Popisy mistrzowskie. - **Gazeta Wyborcza (Gazeta w Lublinie), 20.04.1998.**

Lubińska, Grażyna. Powtórna narodziny : jubileusz Gustawa Holoubka w Krakowie Miłkowski, Tomasz. Zdrowy kult dla przeszłości : rozmowa.
- **Trybuna, 23/24.05.1998.**

„Garderobiany”. - **Gazeta Wyborcza, 15.06.1998.**

Pracuję z lenistwa. - **Dziennik Bałtycki, 17.07.1998.**

Michalewicz, Iza. Hamlet z papierosem : rozmowa.
- **Słowo Polskie, 12/13.09.1998.**

Deszczowy wykład : inauguracja roku akademickiego w krakowskiej PWST.
- **Gazeta Krakowska, 13.10.1998.**

Nowa scena na nowy rok : W krakowskiej PWST.
- **Dziennik Polski, 13.10.1998.**

Stolik za kulisami. W: Gazeta Wyborcza.
- **Gazeta Stołeczna, 12/13.12.1998.**

1999

Pietras, Monika. Aktorstwo mi nie zaszkodziło.
- **Dziennik Łódzki, 13.01.1999.**

Byliśmy jednogłośni. - **Nowa Trybuna Opolska, 19.04.1999.**

Holoubek, Gustaw. O dziadach Dejmka. –**Teatr, 5.05.1999.**

2000

Pamięta też dni deszczowe : rozmowa.- **Gazeta Wyborcza, 10.03.2000.**

Cybulski, Władysław. Deklaracja mistrza. - **Dziennik Polski, 17.03.2000.**

2001

Targoń, Joanna. Sztuka recytacji.

- **Gazeta Wyborcza (Gazeta w Krakowie), 2.11.2001.**

Ciosek, Jolanta. Sztuka jest przygodą : rozmowa.

- **Dziennik Polski, 28.12.2001.**

2002

Holoubkowie. - **Dziennik Polski, 7.02.2002.**

2003

Szczepkowska, Joanna. Pan sceny : 80-lecie Gustawa Holoubka.

- **Gazeta Wyborcza, 22.04.2003.**

Autorytet teatralny. - **Dziennik Polski, 22.04.2003.**

2002

Holoubkowie. - **Dziennik Polski, 7.02.2002.**

2003

Szczepkowska, Joanna. Pan sceny : 80-lecie Gustawa Holoubka.

- **Gazeta Wyborcza, 22.04.2003.**

Autorytet teatralny. - **Dziennik Polski, 22.04.2003.**

2004

Kowalczyk, Janusz R. Z młodością zawsze jest kłopot : rozmowa.

- **Rzeczpospolita, 11.03.2004.**

Kowalczyk, Janusz R. Gustaw Holoubek reżyseruje :Króla Edypa” Sofokles na 75-lecie Teatru Ateneum : wydarzenie. – **Rzeczpospolita, 18.03.2004.**

Grochowska, Magdalena. Tam cię zmielą jak w młynku do kawy.
- **Gazeta Wyborcza, 17/18.7.2004.**

Grochowska, Magdalena. Tam cię zmielą jak w młynku do kawy.
- **Gazeta Wyborcza, 24/25.07.2004.**

Pierończyk, Jolanta. Stary Wiarus i niemy generał : rozmowa.
- **Gazeta Krakowska, 4/5.12.2004.**

2005

Edyp Holoubka. - **Gazeta Krakowska, 22.02.2005.**

Ciosek, Jolanta. Egzamin z życia : Z Gustawem Holoubkiem o teatrze, wyrzutach sumienia, nadziei i świętach : rozmowa.
- **Dziennik Polski, 25.03.2014.**

2007

Mościcki, Tomasz. Najwybitniejszy aktor naszych czasów.
- **Dziennik, 28.02.2007.**

Derkaczew, Joanna. Gustaw Holoubek – aktor polskiej historii.
- **Gazeta Wyborcza, 2.03.2007.**

Iskra, Małgorzata. Zaskoczony dniem następnym.
- **Gazeta Krakowska, 2.03.2007.**

Teatr różni nas od zwierząt : Gustaw Holoubek obchodzi 60-lecie pracy aktorskiej. – **Dziennik, 25.06.2007.**

Ciosek, Jolanta. Labirynt dróg. - **Dziennik Polski, 9.03.2007.**

Pogawędki o życiu w starym lesie. - **[Kultura], 30.11.2007.**

2008

Dziady według Holoubka. - **Rzeczpospolita. – 25.01.2008.**

Ważyńska, Dorota. Wszystkich opętał szal. - **Gazeta Wyborcza, 31.01.2008.**

Klich, Aleksandra. Jak Gustaw Holoubek zmarnował sobie życie : rozmowa z Kazimierzem Kutzem. - **Gazeta Wyborcza**, 7.03.2008.

Gustaw Holoubek 1923-2008. - **Gazeta Wyborcza**, 7.03.2008.

Pamięci wielkiego aktora. – **Rzeczpospolita**, 12.03.2008.

Szczerba, Jacek. Pożegnanie wielkiego aktora. - **Gazeta Wyborcza**, 13.03.2008.

Nyczek, Tadeusz. Konrad czyli Gustaw. – **Przekrój**, 13.03.2008.

Ostatni wywiad. – **Newsweek**, 16.03.2008.

Radwan, Łukasz. Każdy ma swego Holoubka. – **Wprost**, 16.03.2008.

Kowalski, Jacek. Jesteś Guciu w domu. - **Wysokie Obcasy**, 20.12.2008.

2009

Dwie krakowskie miłości Holoubka : Basia i piłka.
- **Gazeta Krakowska**, 4.03.2009.

Życie bogatsze niż sztuka. - **Rzeczpospolita**, 5.03.2009.

Zawadzka, Magdalena. Gucinku, nie odpuszczaj, walcz.
- **Gazeta Wyborcza**, 29.05.2009.

Gucieniek, wszyscy tak do mnie mówią. – **Dziennik**, 7/8.03.2009.

2014

Łatwo się mnie nie pozbędziecie. - **Gazeta Wyborcza**, 8/9.03.2014.

